
 

 
Referat af skolebestyrelsesmøde 121224 

 
 

Mødedato 

12.12.2024 

Mødested/lokale 

Personalerum 

Mødetidspunkt kl. 

17.00 

 

Sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere 

Skolebestyrelsen, Lean Hansen og Julia Storm 

Afbud skal ske senest 4 dage før til 

Vibeke Faber Mølholm 

Afbud fra: 

Direkte telefonnr. 

21579648 

 

1. Godkendelse af dagsorden  17:00 – 17:05 
Dagordenen er godkendt 
 

2. Evaluering af Personalets Dag (D+B) 17:05 – 17:20 
Vi evaluerer Personalets Dag med henblik på evt. justeringer til kommende skoleår.  
 
Referat: dejligt med den anerkendelse, fint med krammere eller håndtryk, men det var en 
anden oplevelse, da vi var samlet i personalerummet sidste år. Bestyrelsen og ledelsen havde 
en god oplevelse af at uddele krammere og bolsjer. 
Det kunne måske være en anden dag end den officielle. Ledelsen vil have fokus på at få det 
lagt ind ift. årshjul.  
 
Forslag til næste år: 
- Modtage med krammere – 07.00-07.30 
- Fælles samling omkring rundstykker – 07.30-07.45 
- Kort tale fra bestyrelsen  
- Kort tale for eleverne til morgensang – 08.00 

 
 
 
 



3. Status på møder med Kompan (O) 17:20 – 17:30 
Ved Lars og Vibeke 
 
Referat: Det er besluttet, at skolen investerer i en fundraiser, som der laves en helhedsplan i 
fællesskab med, og så kan den implementeres over en periode. I processen skal der laves en 
vision for legepladsen, som elever og personale skal tage del ift. at få lavet det bedste miljø til 
elever fra 4.-9.   
Der er nu en proces i fællesskab med Kompan for at finde frem til den gode løsning.  
  

4. Orientering 17:30 – 18:30 
 

Skolen  

• Nyt fra SFO /Lean 

• Nyt fra afdeling 1 /Julia 

• Nyt omkring klimaplan/Julia 

• Personalet 
 

Formand 

• Landsmøde 

 
 
5. Julefrokost  18:30 – 19:15 

 

6. Principper og tilsyn (D+B) (Bilag 1: Forretningsorden) 19:15 – 19:50 
Til Landsmødet deltog formand og næstformand i workshops omkring principper og tilsyn. Det 
har materialiseret sig i et par konkrete tiltag, som vi vil orientere om og ligeledes ønsker 
indført i vores forretningsorden.  
Formålet er at drøfte tiltagene og beslutte, hvilken praksis vi vil gøre brug af i arbejdet med 
principperne og tilsyn heraf. 
Der er et par ekstra forslag til småjusteringer i forretningsordenen, som fremkom af 
gennemlæsningen, men det er primært §3 det drejer sig om. 
 

7. Punkter til næste møde 19:50 – 19:55 

• Trafikpolitik status - senere 

• 2. behandling af forretningsorden 

• Status ift. magtanvendelser, medarbejderes trivsel og børnene. Evt. med statistik 
 

8. Evt. 19:55 – 20:00 
 


